
 

Strona 1 z 1 

 

 

 

 

 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

w sprawie: inwestycji oświetlenia ulicy Sypniewo. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie.                                                                               

Korzystając z uprawnienia wynikającego z §13 ust. 1 i 3 Statutu Miasta Poznania 

przedkładam Panu Prezydentowi interpelację związaną z nie podjęciem przez ZDM 

jakichkolwiek działań na rzecz zrealizowania inwestycji zarejestrowanej jako zadanie 

budżetowe nr ZDM/P/053 etap 03 na 2020 rok. W ramach poprawek budżetowych 

realizacja tego zadania miała rozpocząć się w 2018 r.(wykonanie projektu 

inwestycyjnego) i zakończyć się w 2019 r. (kwota wnioskowana 190.000,00 zł). 

Kwota zabezpieczona w budżecie na wykonanie tej inwestycji w 2020 r. to 

167.122,00 zł. Inwestycja ta została przesunięta na 2020 rok. W lutym br. w czasie 

spotkania Rady Osiedla Głuszyna w siedzibie ZDM ustalono, że „Wykonanie projektu 

inwestycyjnego linii elektrycznej wraz z ustawieniem słupów oświetleniowych w ul. 

Sypniewo – odc. wjazd do ogrodu działkowego do granic miasta. Projektowanie 

zostanie zakończone do końca marca 2020. Po opracowaniu dokumentacji będą 

znane koszty inwestycji. Po zabezpieczeniu finansowym ZDM wystąpi o decyzje 

administracyjne, które umożliwią realizację zadania.” Oczekuję na szczegółowe 

wyjaśnienia związane z realizacją tej inwestycji abym mógł przekazać mieszkańcom 

rzeczywiste powody opieszałości w realizacji tego zadania budżetowego.  

                                                                                                                                                             

                                                                                      Z poważaniem Henryk Kania 

Henryk Kania 

Radny Miasta Poznania 
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